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RENEE) SENET@ mins. EER

ad ( )
Mon 2/1/2021 12:40:07 PM

Subject: RE: Kamerbriefna gesprek met MVWS

Received: Mon 2/1/2021 12:40:08 PM

Ha allen,

Ook nog even aan[RE oor kritische blik?

Groeten JERED]
van: IESEC . G2)SEEMinv n>

Verzonden: maandag 1 februari 2021 13:38

5.1.2e 551222 5.1.2e @minvws.nl>

CC: ih 2 a I % I A. REN (EAE in @ minvws.nl>; 5.1.2e 2612 512

Onderwerp: RE: Kamerbrief na gesprek met MVWS

Tikkie terug

Verzonden: maandag 1 februari 2021 13:13

5.1.2 2612

Onderwerp: RE: Kamerbrief na gesprek met MVWS

Ha allen,

Commentaar van de GGD is nog niet binnen. Heb ik al achteraan gebeld. Hoor zsm. Alvast voor wie de laatste opmerkingen

verwerkt wil lezen. (ook nog wat spellingscheck etc gedaan.)

Met name beveiliging op laten volgen door puntsgewijze opsomming. Maatregelen volgen op het subkopje stabiliteit dus dat heb ik

zo gelaten.

Voor wat betreft het laatste punt. Eerdere passage over intensiever gesprek gewisseld met deze:

14:30 naar minister en SG.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Programmadirectie Covid-19| Te n Traceren

IEE© minvws.nl | 06 -

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn & Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

van: I G2EE.
Verzonden: maandag 1 februari 2021 11:00

aan:EKERBE). (XRD)HEXECNNo ninvws.. >; EXEDERESNCREY) BENE 0 minvws.nl>
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minvws.nl>

Onderwerp: FW: Kamerbrief na gesprek met MVWS

Ha [ERR el)

Jullie zijn bezig met de brief, dus signaal van [EE an jullie.

Gr

Verzonden: maandag 1 februari 2021 09:50

Aan: IIESEDNN 0. GE)EREDo minvws.ni>
Onderwerp: RE: Kamerbrief na gesprek met MVWS

+E
Ik mis nu een beetje de ‘terugvindbaarheid’ in de indeling van de brief op basis van de concrete problemen waarom de discussie

draait:

-teveel mensen toegang tot dossiers > oplossing: automatische controle, anders omgaan met authorisatie

-teveel exportmogelijkheden in HPZone: tijdelijk functies uitgezet, op korte termijn vervangen door GGD Contact

Verder had ik de notie toegevoegd dat GGD en wijzelf vooral aandacht hebben gegeven aan andere prio’s (verbeteren

5.12.
MAS testproces), meer dan aan dataveiligheid/privacy, maar die zit nu niet in de reflectieparagraaf. Ik dacht ook dat

zoiets erin wilde hebben.

Nu staat het intensievere gesprek als opdrachtgever/nemer er alleen in, wat meen ik eruit wilde hebben. Heb jij ander

beeld?

Van:BEEN(122) minvws.nl>

Verzonden: maandag 1 februari 2021 00:16

5120 5.1. A.

AE
(EAE @minvws.nl>

@D minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Kamerbrief na gesprek met MVWS

Dag allemaal

Hierbij de volgende stap. Ik ga deze versie zo verzenden naar de GGD (in overleg met EE). Morgen verder!

Gr

var:IEEEIE.GRE) ERE ivi.
Verzonden: zondag 31 januari 2021 22:04

@ minvws.nl>

® minvws.nl>;

Onderwerp: Kamerbrief na gesprek met MVWS

vo Ber IEEE
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Hierbij zo goed mogelijk de opmerkingen van de minister en anderen verwerkt in de brief. Hierbij heb ik geprobeerd zoveel

mogelijk recht te doen aan hetgeen er al stond. Soms alleen net iets anders geformuleerd of verplaatst.
-  Nainleiding direct de maatregelen in cpsomming
-  Poging tot rubricering van de problemen. Ben nog niet zo ver dat dit vervolgens in de hele brief terugkomt. Dat is denk ik

de slag die we morgen moeten maken

- lk wil morgenochtend nog wel een poging doen voor een kort en krachtig slot.

- Eoevestigde dat gedeelte J&V morgenochtend volgt.

Groeten, | EEE)

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

*| 06- |

minvws.nl |


